
Genarps Byalag 

Årsmöte 

Närvarande: 

Kent Persson, Bosse Påhlsson, Sven-Eric Sahlée, Susanne Danielsson, Karl- Fredrik Ekström, 

Leif Alexandersson, Niklas Hofvander, Jimmy Berlin, Martin Jansson, Stig Ekberg, Kent 

Petersson, Monika Ekström (medborgarkontoret) 

1. Mötet öppnades 

2. Dagordningen godkändes 

3. a) Kent Petersson valdes till mötesordförande 

b) Monika Ekström valdes till mötessekreterare 

c) Bo Påhlsson och Jimmy Berlin valdes till justeringsmän 

4. Verksamhetsberättelsen godkändes (se bilaga). 

5. Revisionsberättelsen godkändes (se bilaga). 

6. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för 2008. 

7. Inga stadgeändringar 

8. a) Val av styrelseledamöter; 

Kent Petersson (omval) ordinarie 2009-2011 vice ordförande  

Kent Persson (omval) ordinarie 2009-2011 kassör  

Bo Påhlsson (omval) suppleant 2009  

Jimmy Berlin (omval) suppleant 2009  

Corinne Bonder (nyval) suppleant 2009 

b) Val av revisorer; 

Sven Stridsberg (nyval) ordinarie 2009  

Martin Jansson (omval) ordinarie 2009  

Karl-Fredrik Ekström (nyval) suppleant 2009 

c) Valberedning 

Kent Nilsson (omval) ordinarie 2009  

Lena Nilsson (omval) ordinarie 2009  

Jessica Andersson (nyval) ordinarie 2009 



9. Övrigt 

 Nästa ordinarie styrelsemöte är torsdagen den 16 april. 

 Många inbrott har skett i Genarp och folk är oroliga. Monika kollar upp om Byalaget 

ihop med Medborgarkontoret, Fritid Genarp och Lions kan dra ihop ett föredrag om 

Grannsamverkan på Medborgarhuset. Helst innan påsk. Länsförsäkringar brukar vara 

behjälpliga med sådana här grannsamverkans projekt. 

 Samrådsmöte om Översiktsplanen 2010 för Lunds kommun tisdagen den 17 mars kl 

19 på Medborgarhuset. 

 4 punkter från mötesanteckningarna från den 12 februari tas upp på nästa möte; 

1. Uppföljningsrapporten om den förändrade organisationen för hemvården. Hur 

ska Byalaget agera nu? 

2. Arne talar med Staffan Hållö om ett informationsmöte med allmänheten om 

Leader Lundaland. 

3. Lokal för förvaring av material till Genarpsdagarna. 

4. Hur blir det med Byalagsalliansens planerade möte med Karin Sandberg 

angående Medborgarkontorens framtid? 

10. Mötet avslutades. 

 


